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Hallituksen kokous 06/2022

Aika: 17.2.2022, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo A346, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora

Juho Alin (poistui kohdassa 12.1)

Julia Sippala

Laura Puusola (poistui kohdassa 12.1)

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah

Tuukka Pallonen (poistui kohdassa 12.1)

Muut läsnäolijat
Kaarlo Liukkonen (poistui kohdassa 14.1)

Otso Koiso-Kanttila (poistui kohdassa 14.1)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Rahim Ahsanullah ja Julia Sippala.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 14.1 Puutarhurien terveiset ja siirretään seuraavia kohtia

vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Milja ilmoitti, että eväänä on veriappelsiineja, puolitettuja banaaneja, cashew-pähkinöitä,

sekä karamelli-merisuola suklaata ja minttusuklaata.

Laura, Juho ja Tuukka ilmoittivat poistuvansa 17.15 ehtiäkseen sitseille.

Puutarhurit Otso ja Kaarlo olivat vierailemassa kokouksessa..

6. Kuulumiskierros
Ruusu: IE-hommien täyteinen viikko, minkä takia koulujutut ovat jääneet taka-alalle.
Toivottavasti nähdään sitseillä illalla!
Rebekka: Paljon hommia ja uusia tuttavuuksia. Samat kuulumiset kuin Ruusulla.



Tuukka: Kävi Lontoossa. Innoissaan päästessään Ruusun ja Rebekan sitseille tänään.

Juho: Odottaa innolla sitsaamaan pääsemistä. Suunnitellut koko viikkonsa siten, että

hommat on hoidettu ennen sitsejä ja voi keskittyä nauttimiseen.

Julia: Raivotti Software Engineering kierroksen juuri ennen kokousta. Odottaa

maanantai-iltapäivää, kun saa viimeiset hommat hoidettua ja pääsee lomailemaan.

Iida: On nähnyt paljon unia, viime yönä ensimmäisessä unessa murtovarkaat ryösti

kämpän ja toisessa unessa muutti uuteen kämppään.

Rahim: Kiva olla ihan paikan päällä kokouksessa. On hiljalleen kotiutunut ankeaan ja

harmaaseen Suomeen.

Inkeri: Väsynyt, sillä tänään töissä oli puuduttavat valokuvaukset. Harmittaa ettei ole

menossa sitsaamaan.

Laura: Ensi viikolla tulossa stressaavia juttuja, mutta tällä viikolla on ollut paljon FTMK

mayhemia. Rikkoi sormensa koripallopelissä.

Milja: Ei mene sitsaamaan, vaikka tekisi mieli. Yrittää olla tyytyväinen päätöksestään.

Kaarlo: Tenttiviikolla kaksi matikan tenttiä, minkä jälkeen kaikki matikan kurssit ovat

takana. Optimistiset odotukset.

Otso: Jännityksellä seurannut turvallisuuspoliittista kriisiä Euroopassa ja lähetti tänään

yhden työhakemuksen.

Ullis: Kuuluu kai hyvää. Viime vuoden tilinpäätös on todella lähellä valmista, vielä

muutamia haasteita ratkaistavana. Pikkuhiljaa stressi hellittää.

Siirryttiin kohtaan 14.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Ilona Malmivirta

Namubuffan täydennyksiä (yhessä kuitissa

myös Ilonan sukat, mutta ne miinustettu

kulujen summasta) 540,78 €
Hyväksytty

Jasse Ahokas
Muurinpohjaletut ja kaakaot T-talon

parkkiksella 12.2.2022
48,71 € Hyväksytty

Julia Sippala Ystävänpäiväkorttien postimerkit 129,50 € Hyväksytty

Milja Parviainen
Mailchimp kuukausimaksu (yksi kuukausi) -

sähköpostilistat kuntoon
47,44 € Hyväksytty

Anna Nikander Toimariralli ryhmä 5 47,80 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Hetzner Online GmbH

Tietskarijengin serverin kuukausimaksu ja

uusi tallennustila jossa on kaikki serverien

backupit 7,30€

Hyväksytty



8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Sääntömuutosehdotukset
Vuoden alussa perustettu sääntömuutostyöryhmä on tähän mennessä

keskustellut mahdollisista muutoksista AS:n kanssa, sillä he siirtyivät

sihteeristä varapuheenjohtajaan pari vuotta taaksepäin, sekä Inkubion kanssa,

sillä he lisäsivät ISOvastaavan viime vuodeksi hallitukseen. Lisäksi työryhmä on

kerännyt ajatuksia vanhoilta ja nykyisiltä puheenjohtajilta, phuksi- ja

MKV-kapteeneilta sekä ISOvastaavilta.

Keskustelu avattiin myös kiltalaisten suuntaan Athenen (vaali)foorumilla, mihin

luotiin keskustelut kullekin sääntömuutokselle. Kuunnellaan kiltalaisten

pohdintoja, ja viimeistellään sääntömuutosehdotukset vuosikokoukseen.

Ullis kehotti kaikkia hallituslaisia perehtymään aiheeseen, mikäli se vielä tuntuu

epäselvältä.

8.3. Muut esille tulevat asiat
Juho esitteli yhden uuden touhutonnihakemuksen. Myönnettiin Antti Riskille

30€ Marathoonarin Hiihto-Marathon -tapahtumaan.

9. Phuksi- ja ISOasiat
9.1. Ajankohtaiset asiat

Maanantaina oli Talvipäivä, joka sujui hyvin ja phuksit vaikuttivat viihtyvän.

26.3. järjestetään phuksitapahtuma, johon toivotaan hallituksen osallistumista.

Selvitellään mahdollisuuksia osallistua kunhan päivän aikataulu tarkentuu.

10. MKV-asiat
10.1. Toimarikuulumiset (WappuALE, International Advisor)

Rahim on jutellut WappuALEn kanssa, ja sekä KVTMK ‘21 että ‘22:n pyörät

pyörivät. Tänä vuonna järjestetään KV-peijaiset ensi kertaa. Huhtikuussa ollaan

järjestämässä yhteinen KV-tapahtuma IK:n kanssa.

Viime vuoden ja tämän vuoden MKV-kapteenit ja International Advisorit
miittasivat tällä viikolla, ja sopivat säännölliset miitit keväälle.

10.2. Muut esille tulevat asiat
KV-sektorin budjetti etenee, mutta orientaatioviikosta on vielä muutamia

kysymysmerkkejä. Pohdinnan alla on mitä orientaatioviikolla on yhdessä

kandiphuksien kanssa ja mitä erikseen. Koulun kanssa on 4.3. miitti

orientaatioviikon tiimoilta, mikä varmasti selventää järjestelyitä.



11. Yrityssuhteet
11.1. Excupodi

Kolmannen kauden ensimmäinen jakso tulee ulos huomenna, minkä jälkeen

jaksoja julkaistaan parin viikon välein.

11.2. Tulevat excursiot
BCG:n excursio tapahtuu maaliskuussa 16.3. ja Reaktorin kanssa järjestetään

excu huhtikuussa myöhemmin tarkentuvana ajankohtana. Keskustellaan vielä

ovatko excut livenä vai etänä, Reaktorin excu todennäköisesti järjestetään

ainakin livenä.

11.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin yhteistyösopimusten kirjanpidosta.

12. Opintoasiat
12.1. Ajankohtaiset asiat

Maanantaina oli tapaaminen Infon core-tiimin kanssa, missä keskusteltiin

korona-vuosikursseista ja matalan kynnyksen tapahtumien järjestämisestä

heidän tavoittamiseksi.

Niina Nurmi toimii kevään ajan Riston tuuraajana, joten pohdittiin hänen kanssa

miittaamista.

Teknillisen Psykologian -koulutusohjelman mainostamista on pohdittu abitiimin

kanssa. Keskitytään infon markkinoimiseen, mutta voidaan mainita TePsy.

Keskusteltiin Academic Advisingista ja siitä, miten nykyisellä toteutuksella se

eriarvoistaa opiskelijoita, sillä harvoilla on oikeasti toimiva AA-ryhmä.

Academic Advising on tällä hetkellä tauolla, sillä sitä päivitetään. Kysellään

koulun suunnalta, miten prosessi etenee.

Laura, Juho ja Tuukka poistuivat 17.08.

Siirryttiin kokoustauolle 17.08.
Palattiin kokoustauolta 17.13.

13. Viestintä
13.1. Mailchimp ja sähköpostilistat

Miljalla on tällä hetkellä pelonsekaiset tunteet sähköpostilistojen suhteen, sillä

osa sähköposteista ei mene perille tuntemattomista syistä johtuen.

Milja ja Iida päivittivät MailChimpin listoja ja nyt toivotaan, että systeemi ei

mene kokonaan rikki. Sähköpostit jäivät matkan varrelle jo ennen listojen

päivitystä, joten syy ei ole päivityksessä.



13.2. Vastaus vuoden 2021 kiltakyselyyn
2021 lopussa kerätystä kiltalaisten palautekyselystä lähetettiin kiltalaisille

kooste, jossa palautteeseen vastattiin.

13.3. Muut esille tulevat asiat
Milja on jutellut abitiimin kanssa ja yhteistyö on paranemaan päin.

Siirryttiin kohtaan 14.2.

14. Yhteisö
14.1. Puutarhurien terveiset

Puutarhurit Otso ja Kaarlo tulivat kokoukseen kertomaan kylvösektorin

kuulumisia ja esittelivät toimintasuunnitelmaansa. Keskusteltiin puutarhurien

toiveista vuokrata killalle viljelypalsta, jota pitäisi hakea mahdollisimman pian.

Todettiin, että palstaa voidaan hakea. Puutarhureilla on hienoja visioita

vuodelle.

Puutarhurit pohtivat Athenen puun syntymäpäiväjuhlille sponsoria ja ovat

asian tiimoilta yhteydessä Tuukkaan. Syntymäpäiväjuhlia vietetään 22.4., jotta

ne eivät mene päällekkäin killan virallisen silliksen kanssa.

Otso ja Kaarlo poistuivat 16.38.
Siirryttiin kohtaan 7.

14.2. Ajankohtaiset asiat
Kannustetaan toimareita pitämään toimariralleja ja lähettämään suoritukset

Julialle. Iida yrittää kannustaa kiltalaisia lähtemään edustamaan vuosijuhlille.

15. Tapahtumat
15.1. Megaskaban loppumayhem 28.2.

Valmistelut ja markkinointi aloitetaan, kunhan Ystävänpäiväsitsit saadaan

hoidettua.

15.2. Kaverisitsit 18.3.
Valmistelut ja markkinointi aloitetaan, kunhan Ystävänpäiväsitsit ja Megaskaba

saadaan pakettiin. Kiltalaiset saavat tuoda sitseille yhden ystävän.

15.3. Muut esille tulevat asiat
Qkkachat järjestetään 14.4.

16. Muu toiminta
16.1. Sihteerin tuuraaja seuraavaan kokoukseen

Inkeri tarjoutui tuuraamaan sihteeriä ensi viikon kokouksessa, sillä Iida tuuraa

puheenjohtajaa.



16.2. Sakkojen päivitys
Ei sakkoja!

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Ajan tasalla ja homma etenee.

17. Muut esille tulevat asiat
Reflektoitiin hallitushengailua Prodekon kanssa. Mennään maaliskuussa kaappiin

hengailemaan GAYY:n hallituksen kanssa.

18. Seuraava kokous
24.2. kello 16.15.  Eväsvuorossa Rebekka, koska Rahim ei pääse kokoukseen.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.31.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Rahim Ahsanullah Julia Sippala

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


